
RAZVOJ DROBNEGA GOSPODARSTVA

Slabo pripravljeni, pa
dragi dokumenti
Odlofine ugotovitve občinskega izvršnega
sveta ob obravnavi nekaterih slabo
pripravljenih dokumentov

Na zadnji seji bežigrajskega
izvršnega sveta so zaradi ob-
sežnega dnevnega reda zase-
dali kar štiri ure. Obravnavali
so razvojno problematiko
drobnega gospodarstva na
podlagi gradiva, ki ga je pri-
pravil Zavod za družbeni ra-
zvoj Ljubljane. člani izvršnega
sveta so ocenili, da je gradivo
slabo pripravljeno, ker ne defl-
nira pojma malega gospodar-
stva, ne obdela njegove pro-
storske problematike irr na
koncu ne predlaga pravih
prediogov za ukrepanje,

V široki razpravi je izvrinl
svet poudaril pomen davčne
politlke, ki ga gradivo obrav-
nava preveč splosno, vpraša-
nje kreditne politike in pro-
blem akumulativnosti pri stori-
tveni obrti. Morali bi določiti
pomen popoldanske obrtl,
vprašanje poslovnega prosto-
ra in se boriti proti Šušmarje-
nju. Razvoj obrti v novih aose-
skah zavirajo visoke cene po-
slovnih prostorov. ki bi jih mo-
rali oddajati namensko, Se po-

sebej zato, ker imajo storitv
ne obrti majhna zakonsl
sredstva. Razlike v možnost
zaslužka pa usmerjajo razv
posameznih obrti. Tako nek
teri obrtniki razpolagajo
ogromnimi sredstvi. drugi |
se jim ne morejo enakovredr
postaviti ob bok. Z ustrezr
finančno in davčno politiko
morali bolj obremeniti že di
bro utečene obrti, olajšati z
četek novim obrtnikom ter t,
ko povečati konkurenco r
tem področju. Izvršni svet t
pripombe posredoval mestm
mu komiteju za planiranje,
bo gradivo Se izboljSal pred n
dno javno razpravo.

Vsebina osnutka družbern
ga dogovora o oblikovanju
detovanju skupnosti za pospi
ševanje kmetijstva za Bežign
dom ne odgovarja ustavnim i
zakonskim zahtevam družb«
nega dogovora. Tako so men
člani IS in sprejeli sklep, da n:
iniciativni odbor osnutek ui
kladi z določili zakona o zdn
Ženem delu. Poleg tega pa je

razprave izvenelo, da ustanav-
Ijanje nove SIS ni potrebno, saj
bi bilo bolje, če bi se sredstva
za pospeševanje kmetijstva
združevala na posebnem raču-
nu stavbno-zemljiške skupno-
sti.

Industrijska proi2vodnja v
devetih mesecih letošnjega le-
ta kaže 3.3 odstoten preseg ra-
sti lanskega leta. Čeprav ima-
mo pred seboj še tri mesece, je
očitno, da bomo zaostali za ci-
Ijem, postavljenim v resoluciji
o uresničevanju družbenega
plana v letu 1979, kjer je plani-
rano 8,5 odstotno povečanje.
V 7 ozd niso dosegli niti 75
odstotkov lanske proizvodnje.
V septembru je brez težav po-
slovalo samo še 5 industrijskih
ozd, vse ostale pa so imele te-
žave predvsem zaradi uvoza
surovin in repromaterialov,
izvoza izdelkov, kreditov za
obratna sredstva, embalaže in
težave s plačilom računov.

Predlog zakona o posebnih
pogojih za odobravanje in
uporabo investicijskih kreditov
predpisuje obveznost lastne
udeležbe za najemanje investi-
cijskih kreditov. Predlog želi
zajeziti prekomerno investicij-
sko porabo in vzpodbuditi do-
hodkovno povezovanje zdru-
ženega dela za ekonomsko
utemeljene investicijske pro-
jekte. Izvršni svet bo posredtf-
val predlog zakona vsem po-
slovodnim organom v občini.

Predtog o dodatnem zbira-
nju sredstev za realizacijo 10-
letnega programa izgradnje
cestnega omrežja v Ljubljani je
v obravnavo ponudil dva anek-
sa brez odgovarjajočlh samou-
pravnlh sporazumov, ki bi j lh
gotovo bllo treba uskladiti z
določili zakona o združenem
delu, saj deiavci lahko odloča-
jo o čistem dohodku le z refe-
rendumom. O predloženem
samoupravnem sporazumu za
združevanje sredstev iz oseb-
nega dohodka za izgradnjo
cest v Ljubljani je IS menil, da
nima zakonske osnove, ker se
lahko 2 osebnim dohodkom
delavcev razpolaga le z njiho-
vo osebno privoiitvijo. Na kon-
cu so poudarili, da bi morali v
finančno konstrukcijo izgrad-
nje Ijubljanskih cest vsekakor
vključiti tudi vzhodno obvozni-
co, ki bo razbremenila že tako
gost promet v obfiinah Moste-
Polje in Bežigrad.
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